
Swire Hong Kong Staff Association (SHKSA) promotion offer 
for Chubb travel insurance Terms and Conditions 

 
 

1) Promotion: 
The Promotion Discount (as defined below) is organized by Cathay Pacific Airways Limited 
(“Cathay”) and Chubb Insurance Hong Kong Limited. 
 

2) Discount eligibility:  
a. SHKSA discount is available to eligible employees who are existing employees of Swire Group 

based in Hong Kong (“Eligible Employees”); and  
b. Proof of employment, such as a valid Swire Group staff ID and company email address, may 

be required to avail of the Promotion Discount. 
 

3) Discount Details:    
a. The SHKSA discount entitles Eligible Employees to a 25% discount on every purchase of 

Chubb Premier Travel Cover (single trip cover) and Cathay Rewards Annual Travel Cover 
(multi-trips cover) (together, the “Plans”), on the first policy year & the subsequent renewal 
year(s) within the Promotion Period (“Promotion Discount”). 

b. Chubb Premier Travel Cover and Cathay Rewards Annual Travel Cover are underwritten by 
Chubb, and Cathay is an authorised insurance agency (FA3522) of Chubb and Cathay is not 
responsible for any insurance products issued by Chubb, or any information provided in 
relation to the insurance products in connection with the Promotion Discount or otherwise. 
Chubb reserves the right to accept or decline any application for the Plans. 

c. The Promotion Discount offers coverage for departures from Hong Kong only. 
 

4) How to purchase:  
a. Please visit https://hk.chubbpremiertravel.com/cathay/hk-

en/home.html?brokerCode=HKCX&promoCode=SwireStaffHK ; input the travel details and 
“SwireStaffHK” (Non-case sensitive) in the Campaign Code field in the quotation tool, and 
click “Get a quote now” to select a Plan. 
  

5) Promotion Discount duration:  
a. From 31 Jan 2024 to 31 Dec 2025 (the “Promotion Period”). 
b. The Promotion Period may be subject to change or extension at Cathay’s discretion. 

 
6) Claim process: 

a. Please refer to the relevant product page https://hk.chubbpremiertravel.com/cathay/hk-
zh/home/products/what-is-covered.html for details.  

 
7) General Terms: 

a. The Promotion Discount cannot be combined with any other ongoing promotions or 
discounts the insurance company offers unless explicitly stated.  

b. Chubb will provide Customer service support and e-claims support to Eligible Employees. 
c. Cathay and Chubb reserve the right to verify the eligibility of any applicant for the Promotion 

Discount and if the applicant is not an Eligible Employee, Cathay or Chubb may reject or 
revoke the discount and such applicant shall pay the premium difference to Chubb. 

d. Cathay reserves the right to amend or terminate the Promotion Discount at any time 
without prior notice.  
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e. These terms and conditions are the terms and conditions of the Promotion Discount only 
and do not represent the full terms of the Plans. For the Plans’ details, please refer to the 
Policy Wording for the relevant terms and conditions, coverage and exclusions. 

f. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English 
version shall prevail. 

g. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws 
of Hong Kong SAR. 
 
 

For further questions, please contact customer service at cx.travel.hk@chubb.com or call +852 3191 
6633. 
 

太古香港職員會（SHKSA）安達旅遊保險推廣優惠的條款及細則 
 

 

1) 推廣優惠 

     此折扣推廣優惠計劃(定義如下)是由國泰航空有限公司(“國泰航空”)與安達保險香港有限

公司(“安達保險”) 舉辦。 

 

2)折扣資格： 

a. SHKSA 折扣適用於太古集團駐香港的現有員工(“合資格員工”)。 

b. 如有需要，員工需提供就業證明以供核實，例如有效的太古集團員工身分證及公司電

子郵箱，才能享有折扣。 

 

3）折扣詳情： 

a. 合資格員工於優惠期間購買“安達尊尚旅遊保”（單次旅遊保險）和 “國泰里賞全年

旅遊保”（多次旅遊保險）(統稱“計劃”) 時均可享有 25%的 SHKSA 折扣(“折扣推廣

優惠計劃”)。以及在優惠期間續保的“國泰里賞全年旅遊保”； 該保單可享有相同的

折扣。 

b. “安達尊尚旅遊保”（單次旅遊保險）和 “國泰里賞全年旅遊保”（多次旅遊保險）

由安達保險承保。而國泰航空是安達保險授權的保險代理機構(FA3522)，國泰航空將不

對安達保險發行的任何保險產品，或與折扣推廣優惠計劃或其他相關的保險產品的任

何資訊負責，安達保險保留接受或拒絕任何計劃申請的權利。 

c. 折扣推廣優惠計劃僅適用於從香港出發的旅遊保險。 

 

4）購買方式： 

a. 請造訪 https://hk.chubbpremiertravel.com/cathay/hk-

zh/home.html?brokerCode=HKCX&promoCode=SwireStaffHK 輸入與旅程相關的資料並使用

推廣碼「SwireStaffHK」(不分大小寫),然後按一下「立即報價」以選擇計劃。 

 

5) 折扣推廣優惠計劃期間： 

a. 2024 年 1 月 31 日 至 2025 年 12 月 31 日(“優惠期間”)。 

b. 國泰航空可按情況更改或延長優惠期間。 

 

6）索賠流程： 

a. 詳情請參閱產品頁面 https://hk.chubbpremiertravel.com/cathay/hk-zh/home/products/what-is-

covered.html。 
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7) 一般條款： 

a. 除非條款說明，否則折扣推廣優惠計劃不能與保險公司提供的任何其他正在進行的優

惠或折扣一起使用。 

b. 安達保險將為合資格員工提供客戶服務支援和電子索賠支援。 

c. 國泰航空和安達保險保留核實申請者申請折扣推廣優惠計劃資格的權利，如果申請者

不是合資格員工，國泰航空或安達保險可以拒絕或撤銷折扣, 該申請者需將有關折扣金

額的差額補回給安達保險 

d. 國泰航空保留隨時修改或終止折扣推廣優惠計劃的權利，並不會提前通知。 

e. 本條款及細則僅為折扣推廣優惠計劃的條款及細則, 而不代表計劃的全部條款。請參閱

個別保單的條款和細則以及條件，承保範圍和除外情況以了解計劃的詳細資訊。 

f. 中英文版本如有不一致或衝突，以英文版本為準。 

g. 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄並按其解釋。 

 

如有其他疑問，請聯絡客戶服務 cx.travel.hk@chubb.com  或致電 +852 3191 6633。 
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